ONE 96

ADDRESS & CONTACT

香港皇后大道中196號

196 Queen's Road Central, Hong Kong

Tel +852 35 196 196



GETTING TO ONE96 由香港國際機場到壹96酒店

TAXI 計程車

A taxi to the hotel takes approximately 30 minutes and costs approximately HK\$400. 乘坐計程車由機場往返酒店預計需時 30 分鐘,車費約 HK\$400。

AIRPORT EXPRESS 機場快線

Ticket prices for the Airport Express are stated below. Travel time between the airport and Hong Kong Station is approximately 25 minutes. During normal service periods, the train departs every 10 minutes from 5:50 am until 12:48 am seven days a week.

機場快線來回車票價錢如下。乘坐機場快線由機場往返香港站預計需時 25 分鐘。一般正常情況下列車維持每 10 分鐘一班,每日服務時間由早上 5:50 至晚上 12:48。

 Airport Express round trip ticket (Airport ←→ Hong Kong Station) 機場快線來回車票(香港國際機場 ←→ 香港站) Adult 成人 Child (age 3 - 11) 小童 (3至11歲)

HK\$ 205 HK\$ 205

Airport Express single ticket (Airport ←→ Hong Kong Station) 機場快線單程車票(香港國際機場 ←→ 香港站) Adult 成人 Child (age 3 - 11) 小童 (3至11歲)

HK\$115 HK\$57.50

FROM HONG KONG STATION 由香港站到酒店

Once you have arrived at Hong Kong Station, disembark and take a taxi showing the driver the address above. A taxi costs approximately HK\$80 and takes approximately 10 minutes.

到達香港站後,可選擇乘搭計程車到酒店。計程車預計需時 10 分鐘,車費約 HK\$80。

LIMOUSINE SERVICE (AIRPORT ↔ HOTEL) 豪華橋車接送服務 (機場 ↔ 酒店)

Limousine - Toyota Noah (6-Seater)

豪華轎車 - 豐田 Noah (6人座)

HK\$1,700 (round trip) | 來回

豪華轎車 - 豐田 Noah (6人座)

HK\$120 per trip | 單程

HK\$1,000 per trip | 單程

Greeting service at airport Arrival Hall 接機大堂迎接服務

Midnight surcharge between 10:30 pm - 7:30 am HK\$300 per trip | 單程接待時間於晚上 10:30 至翌日早上 7:30 需另加服務費

If you fail to show up or cancel/amend your booking within 24 hours of the originally scheduled time, a penalty fee of 100% of the original charge will apply.

任何失約、更改或取消預約需於 24 小時前通知,否則將被收取 100% 金額作為服務費